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Referat fra skolebestyrelsesmøde 
torsdag den 15. juni 2023 kl. 17.00-20.00 

 
 

Afbud : Gitte, Louise, Maria P, Christina og Britt  
 
 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde  
Referatet godkendt 
 
2. Opfølgning på trafik omkring skolen v/Karina 
Karina har talt med en fra kommunen. De vil sætte ekstra p-vagt på ved Borgmester Hansens 
vej. 
 
3. Fagfordeling 
Fagfordelingen er færdig og skemaer er lavet. Eleverne får skemaer i næste uge. 
 
4. Fordeling af kontaktforældre – skal vi lave en fordeling, nu hvor vi laver video? 
Bestyrelsen laver ikke en fordeling af kontaktforældre. 
 
5. Mødedatoer for næste skoleår  
Jesper laver et forslag til datoplan med rullende ugedage. Tidspunktet forbliver kl.17-19  
1. møde onsdag den 9.8.23 kl. 17.00-19.00 

 
6. Evaluering af året 
Der har været arbejdet fint også med de lidt sværere punkter, bl.a. udeordning for udskolingen. 
Fin mødekultur hvor alle kan komme til orde. 
Vi håber på et bedre fremmøde i næste skoleår. De møder hvor vi er mange er der rigtig gode 
dialoger/diskussioner. Der er forståelse for at man ind i mellem kan være forhindret af 
forskellige årsager 
Jesper overtager mødelederrollen i næste skoleår. 
 
7. Orientering fra formanden 
Ingen punkter  
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8. Orientering fra ledelsen 
Der er sendt info til forældre omkring udeordningen og arla-automaten. Kun god respons fra 
forældre. 
Eksamenerne går generelt godt. De mundtlige karakterer er jævnt bedre i den mundtlige del. 
Der sendes besked ud til skolebestyrelsen når vi har ansat 2 nye medarbejdere mandag i uge 
26. 
Kerteminde Byskole bliver næste skoleår den skole i kommunen med flest børn i 
specialafdelingen. 
Vi har haft skoleudviklings samtale med skolechefen – skolen kører godt. Vi har selvfølgelig 
også udfordringer som vi arbejder godt med.  
 
9. Eventuelt 
Ingen bemærkninger. 
 
Vi afholder et kort ordinært møde. Herefter forbereder vi video og afslutter med optagelse. 
Birgitte og Linda sørger for lidt forplejning. 

 

mailto:kertemindebyskole@kerteminde.dk

